
 

 

ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan održane 21. lipnja 2023. godine, s početkom u 20:00 sati 

u Općinskoj vijećnici Općine Sukošan. 

NAZOČNI: Tomislav Dražić, Željko Števanja, Tony Šime Gašparović, Marino Brkić, Marijana 

Rogoznica, Stipana Banić, Marko Baričić, Milan Ročak, Mojmir Torbarina i Antonija Mitrović. 

ODSUTNI: Mario Aralica, Darko Smolić Ročak, Ante Marinović. 

OSTALI NAZOČNI: Načelnik Općine Sukošan Ante Martinac, direktorica komunalnog poduzeća Zlatna 

luka d.o.o. Katarina Bebek. 

 

Predsjednik vijeća  predlaže slijedeći:  
D N E V N I   R E D                                                                                          

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća, 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sukošan za 2022. godinu, 

3. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvješća komunalnog poduzeća „Zlatna luka 

Sukošan“ d.o.o. za 2022. godinu, 

4. Odluka o uporabi dobitka komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za godinu 2022., 

5. Odluka o izboru najpovoljnijih ponuditelja za kupnju nekretnina u vlasništvu Općine Sukošan, 

6. Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić „Zlatna lučica“ Sukošan, 

7. Razno. 

 

 

Predsjednik OV Tomislav Dražič otvara 16. sjednicu Općinskog vijeća Općine Sukošan, te predsjedniku 

Mandatnog povjerenstva Marku Baričiću predlaže da predstavi zamjenika općinskog vijećnika Damira 

Pavića, a čiju dužnost preuzima Marino Brkić. Predsjednik Mandatnog povjerenstva Marko Baričić 

pozdravlja sve prisutne i navodi da je prema Izvješću Mandatnog povjerenstva Općine Sukošan, član 

Općinskog vijeća Općine Sukošan Damir Pavić podnio zahtjev za stavljanje svog mandata u mirovanje iz 

osobnih razloga, čiji mandat miruje od dana 18. svibnja 2023. godine, sukladno odredbama čl. 81 st. 2 Zakona 

o lokalnim izborima člana predstavničkog tijela izabranog na kandidacijskoj listi političke stranke zamjenjuje 

neizabrani kandidat sa iste liste, a određuje ga politička stranka koja je bila predlagatelj kandidacijske liste, 

a u ovom slučaju to je koalicija stranaka Socijaldemokratska partija Hrvatska, Akcija mladih, Hrvatska 

seljačka stranka, HSS centar, koja je za zamjenika člana kojemu mandat miruje odredila Marina Brkića. 

 

• Svečana prisega člana Općinskog vijeća. 

 

Predsjednik OV Tomislav Dražić čita tekst svečane prisege: 

 

«Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Sukošan obavljati 

savjesno i odgovorno, da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta 

Općine Sukošan te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske i Općine Sukošan.» 

     

Izabrani vijećnik Marino Brkić, ustaje i izgovara riječ «Prisežem» nakon čega pristupa do 

Predsjednika OV Tomislava Dražića i potpisuje tekst prisege. 

 
Nakon potpisane prisege novoizabrani općinski vijećnik Marino Brkić ukratko se predstavlja svim 

prisutnima. Svi prisutni mu čestitaju na preuzetoj dužnosti općinskog vijećnika. 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno usvojen (10 glasova). 

 

Ad.1. 

Zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća bez izmjena i dopuna jednoglasno je usvojen (10 glasova). 

Ad.2. 

Načelnik Ante Martinac u kratkim je crtama obrazložio Izvještaj o izvršenju Proračunu Općine Sukošan za 

2022. godinu, te navodi kako je od planiranog prihoda ostvareno nešto više, točnije 854.000,00 kuna više, 

dok je  rashoda ostvareno manje. Dakle ostvario se višak od 3.777.000,00 kuna, koji se odnosi najviše na 

sredstva Europske unije, odnosno za Razvoj širokopojasne infrastrukture u iznosu od 2.500.000,00 kuna i 



ostali prihodi koji su prošle godine u plusu. Za razliku od prethodne godine kada smo bili u minusu zbog 

neiskorištenih fondova Europske unije. Što se tiče svih planiranih izdataka, odnosno rashoda oni su u skladu 

sa svim planiranim u skladu sa Proračunom. Moglo se primijetiti da su indeksi rashoda i prihoda svi od 90 

do 100%, dakle nije došlo do nikakvih povećanja u rashodu u odnosu na planirano. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sukošan za 2022. godinu jednoglasno je usvojen (10 

glasova). 

Ad.3. 

Direktorica komunalnog poduzeća Zlatna luka d.o.o. Katarina Bebek ukratko obrazlaže Odluku o utvrđivanju 

godišnjih financijskih Izvješća komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o.  za 2022. godinu. Ukupni 

prihodi u 2022. godini iznosili su 5.300.000,00 kuna, od toga su najzastupljeniji prihodi od usluga parkinga 

te prihodi od prodaje grobnica. Što se tiče rashoda oni su iznosili 5.200.000,00 kuna, te su najzastupljeniji 

troškovi za plaće i doprinose djelatnika, te materijalni troškovi koji su potrebni za obavljanje poslova. 

Vijećnik Mojmir Torbarina sa zadovoljstvom konstatira kako komunalno poduzeće ima kontinuirani rast i 

da i dalje čvrsto stoji na zemlji, te da je to ostvareno uz naporan rad. Zanima ga kada će se dobiti koncesija 

za parking i koliko je parkirnih mjesta trenutno neiskorišteno, odnosno da li će se prihodovati kroz ljetni 

period. S druge strane ako dobijemo koncesiju da li postoji mogućnost da je ne prihvatimo ako dođe 

odobrenje iza ljeta. Mišljenja je da je u nečijem interesu da se ne dobije koncesija kako se ne bi počeo 

naplaćivati parking. Direktorica komunalnog poduzeća Zlatna luka d.o.o. Katarina Bebek kaže kako se čeka 

sastanak Upravnog vijeće Županijske lučke uprave koje će dati zeleno svijetlo za objavu natječaja. To je 

javni natječaj, da li ćemo to dobiti mi ili netko drugi to se ne može znati. Čim je bilo sve napravljeno 

komunalno poduzeće je poslalo Županijskoj lučkoj upravi pismo namjere da su zainteresirani za taj parking. 

Zajedno sa načelnikom Antom Martincom su u komunikaciji sa njima, vezano za natječaj, ali za sada se čeka 

sastanak Upravnog vijeća. Vijećnik Mojmir Torbarina pita imamo li predodžbu koliko bi uprihodili da sada 

dobijemo koncesiju, na što direktorica Katarina Bebek odgovara da bi se dosta uprihodilo. Vijećnik Mojmir 

Torbarina pita koji je omjer novih parkirnih mjesta na što direktorica odgovara da novih parkirnih mjesta ima 

cca 1/3 novih, na potezu od Azzura do novog dijela. Načelnik Ante Martinac se uključuje u raspravu te kaže 

kako ima točno 119 parkirnih mjesta na dijelu koji se treba koncesionirati, tehnički pregled za ovaj dio obale 

do Keranovog mula je bio prije nekih 15-ak dana, dok su došli svi dokumenti. Realno bi se moglo očekivati 

da bi se moglo početi koristiti negdje od 01. kolovoza 2023. godine. To nam se dogodilo i prošle godine, 

također se čekala suglasnost Županijske skupštine, sada se čeka suglasnost Županijske lučke uprave, to su 

procedure, u komisiji su predstavnici Županijske lučke uprave, Županije i Državnog odvjetništva, malo je 

komplicirano. Za riječ se javlja vijećnik Marino Brkić, zanima ga da li se novi parking sada naplaćuje, 

načelnik Ante Martinac kaže da se ne naplaćuje jer se ne smije dok se ne dobije koncesija. Direktorica 

Katarina Bebek se nadovezuje te ističe da nakon što izađe natječaj trebati će se čekati minimalno mjesec dana 

dok se započne sa naplatom parkinga. Načelnik Ante Martinac kaže kako nije do njih, da je do Općinskog 

vijeća onda bi se moglo reći da je ono krivo, procedure su kakve jesu, ne može se nešto preko noći promijeniti. 

Vijećnik Mojmir Torbarina kaže kako očekuje da ukoliko imamo svog aktera u Županiji da se bori za interese 

svoje Općine. To su ipak prihodi koji bi na neki način pomogli komunalnom poduzeću, a upitno je da li ćemo 

uopće dobiti tu koncesiju.  

Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvješća komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. 

za 2022. godinu jednoglasno je usvojena (10 glasova). 

Ad.4. 

Odluka o uporabi dobitka komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“d.o.o. za godinu 2022. 

jednoglasno je usvojena (10 glasova). 

Ad.5. 

Načelnik Ante Martinac navodi kako je na prošloj sjednici Općinskog vijeća donesena odluku o raspisivanju 

natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Sukošan, natječaj je objavljen na web stranici i u 

Zadarskom listu 23. svibnja 2023. godine. Nakon pristiglih ponuda koje su svi vijećnici dobili u privitku, 

Komisija za povjerenstvo, čije je javno otvaranje bilo 07. lipnja 2023. godine, a na kojem su bili nazočni i 

predstavnici ponuditelja, izlicitirane su cijene u odnosu na procijenjenu vrijednost od 30 do 100 % veće. S 

obzirom na poziciju terena postigla se zadovoljavajuća licitirana cijena. Krajnje transparentno je odrađeno, 

javno otvoreno, osobnog je mišljenja bio da se u prvom natječaju neće sve prodati, ali je bilo iskazano dosta 

interesa. Navedene su osobe koje su dobile natječaj, za dvije parcele gospodin Ante Čačić, za tri Marko 

Banić. Njihovi osobni podatci se ne mogu službeno objaviti zbog zaštite osobnih podataka, ali se mora 

donijeti Odluka sa imenom i prezimenom. Cijene nisu varirale na način da je netko nudio 300 €, a netko 299 

€, već je razlika u cijenama zaista nezanemariva. Sva sredstva će biti uložena za izgradnju obalnog pojasa u 

Makarskoj. Vijećnik Mojmir Torbarina pita da li su svi bili za ovu Odluku, da se ne bi trebalo bespotrebno 



poslije ispravljati zapisnik, te predsjednik OV Tomislav Dražić pita sve prisutne tko je suzdržan, tko je protiv 

i tko je za Odluku.  

Odluka o izboru najpovoljnijih ponuditelja za kupnju nekretnina u vlasništvu Općine Sukošan  je usvojena 

s 8 glasova, dok su 2 glasa suzdržana. 

Ad.6. 

Načelnik Ante Martinac objašnjava kako na prijedlog Upravnog odbora, odnosno ravnateljice Upravnog 

odbora, Općinsko vijeće je dužno prema Zakonu o predškolskom odgoju i obrazovanju donijeti Odluku o 

načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece. U čl. 2. se izričito navodi na koji način se djeca upisuju, za 

razliku od prijašnjih godina ovdje je sada sve jasno navedeno kako i na koji način se može dijete upisati. Iako 

na području naše Općine nemamo problema sa time jer imamo dovoljno kapaciteta za svu našu djecu. U 

Sukošanu imamo novi dječji vrtić, stari dječji vrtić se obnavlja te će on i dalje funkcionirati. U Debeljaku 

postoje tri skupine, tamo je u projektu isto novi dječji vrtić, u Gorici ima jedna skupina, sada ide proširenje 

za još jednu skupinu. Tako da što se ovoga tiče mi zadovoljavamo sve, ali smo dužni donijeti kriterije na koji 

način se mogu upisati djeca. Vijećnik Mojmir Torbarina se javlja za riječ, te navodi kako je poznato da je u 

gradu Zadru dosta djece ostalo ispod crte, nada se da toga kod nas neće biti, kao i što sam načelnik konstatira 

imamo dovoljno prostora da pokrijemo sve zainteresirane. Logično je ako su oba roditelja zaposlena to znači 

da nemaju mogućnost da budu uz djecu, pa je to jedan od kriterija da se dodijeli maksimalan broj bodova. 

Zanima ga ako se dodijele neki bodovi na osnovu prebivališta a roditelji promijene prebivalište u vremenu 

dok dijete pohađa vrtić što u takvim slučajevima. Načelnik Ante Martinac odgovara da o takvim slučajevima 

odlučuje ravnateljica dječjeg vrtića, pretpostavka je da će to dijete ostati, ali će plaćati punu cijenu. Vijećnika 

Mojmira Torbarinu zanima da li će se toj djeci kojoj se promjeni mjesto prebivališta automatski promijeniti 

i cijena jer to u Odluci nigdje ne piše, na što načelnik kaže da se to podrazumijeva i da je to isključivo 

odgovornost ravnateljice, ona mora imati te informacije. Vijećnica Stipana Banić se uključuje u raspravu te 

kaže kako je pitanje hipotetsko i da nema konkretnog odgovora. Ukoliko postoji stavka u Odluci da oni koji 

nemaju prijavljeno prebivalište plaćaju ekonomsku cijenu, a dođe li do promijene prebivališta tada vrijedi i 

primjenjuje se ta stavka, ako roditelji prijave tu promjenu vrtiću.  

Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić „Zlatna lučica“ Sukošan jednoglasno 

je usvojena (10 glasova). 

 

Ad.10 

- Vijećnik Marino Brkić postavlja pitanje načelniku Anti Martincu, zanima ga zašto su poljski putevi 

zapušteni i nepokošeni. Načelnik Ante Martinac odgovara da su počeli kositi sa kosilicom iz 

Zemunika unutar građevinskih područja, međutim ta kosilica se pokvarila, pa je kontaktirao kolegu 

iz Filip i Jakova i oni bi trebali doći pet do šest dana to riješiti. Naša direktorica komunalnog 

poduzeća Katarina Bebek je dobila nalog i sada već radi pripremu, za kupnju traktora, prevelika je 

Općina da stalno ovisimo o drugome. Koliko godišnje platimo najam, za taj novac ćemo kupiti, 

načelnik moli za još malo strpljenja. Sve bi trebalo biti po planu, ta kosilica iz Zemunika se pokvarila, 

no uskočiti će nam kolege iz Filip i Jakova te pokositi poljske puteve koliko se može, a u 

međuvremenu će ovaj u Zemuniku biti gotov pa ćemo pokositi. Tako da se slaže da je kritika na 

mjestu što su i sami uvidjeli. 

- Vijećnik Mojmir Torbarina kaže kako se prošli put komentiralo da bi mogli donijeti odluku koja se 

odnosi na sve one koji izbacuju glomazni otpad, azbest, i sl. da se definira kazna za to. Načelnik 

Ante Martinac kaže kako postoji kazna u skladu sa Odlukom o komunalnom redu, ona je definirana. 

Vijećnik Mojmir Torbarina kaže da kada netko isprazni glomazni otpad iz kamiona uz neku 

nerazvrstanu cestu, ako se to dogodi i ako bude enormna kazna onda to više nitko neće raditi. Ne 

može se to riješiti sa kaznom od 100 kuna, nešto se mora poduzeti. Direktorica komunalnog 

poduzeća Katarina Bebek je rekla da su postavljene table, ali se toga nitko ne pridržava. Predsjednik 

OV Tomislav Dražić kaže kako postoji smetlište Golo brdo, načelnik Ante Martinac se nadovezuje 

na tu temu te kaže kako se prošle godine izbacilo sa Golog brda 1000 kubika dodatno, sa kamionima 

se vozilo na deponij i to je ono što mi možemo. Vijećnik Mojmir Torbarina obraća se načelniku Anti 

Martincu kako su oni dobili vlast i da se trebaju boriti sa time, kao prvo nemaju kanalizaciju, kao 

drugo kad je bura i nesnosne vrućine u smradu su, plus to smeće svugdje koje se više ne baca niti u 

kante za smeće. Vijećnik Marino Brkić kaže kako je pročitao kako je direktorica komunalnog 

Katarina Bebek stavila kamere i znakove, no da je kamera ukradena, što direktorica Katarina Bebek 

potvrđuje. Zanima ga da li je krađa prijavljena policiji, te da li može dobiti zapisnik na uvid, na što 

direktorica Katarina Bebek potvrdno odgovara. 



- Vijećnik Marino Brkić upozorava da Golo brdo gori i zanima ga što će se poduzeti. Načelnik kaže 

kako nije upoznat sa tim problemom, ali ukoliko gori treba se ugasiti i obavijestiti vatrogasce. 

Vijećnik Marino Brkić kaže da imaju kamere tamo, ali načelnik kaže da je problem što oni nemaju 

24-satni nadzor tamo. Razmišljalo se da se ubaci i treća smjena, čeka se vlasništvo od RH da mogu 

dobiti građevinsku dozvoli za reciklažno dvorište, a do tada će biti problema kojih je svjestan. Svi 

znamo da to tamo nije dobro, problem je što nema treće smjene. Načelnik kaže kako je problem treća 

smjena koja nedostaje, ima svakakvih dišpetona, na što vijećnik Marino Brkić kaže kako ne može 

nitko ući unutra jer su postavljene rampe, međutim načelnik kaže kako se fizički može proći te da 

rampe ne mogu puno pomoći, jer okolo nije ograđeno. Direktorica komunalnog poduzeća Katarina 

Bebek kaže kako neki aludiraju na njih da je poduzeće izdalo nalog da se to zapali, no to nije istina. 

Kada je zadnji put gorjelo od jednog i drugog radnika zatražila je da potpišu izjavu da su upoznati 

da se od 01. lipnja 2023. do 30. rujna 2023. godine prema odredbi Vlade RH ne smije paliti na 

otvorenom zbog prijetnje od širenja požara. Te kada je dopušteno, samo u kontroliranim uvjetima 

uz dodatnu obavijest vatrogascima DVD Općine Sukošan, komunalnim redarima, uz pismeni nalog 

poslovođe. Tako da se ne može uprijeti prstom u nikoga ako ga se nije vidjelo da pali. Vijećnik 

Marino Brkić pita da li se može na kamerama vidjeti tko to pali,  na što načelnik Ante Martinac i 

direktorica Katarina Bebek  kažu da su provjeravali kamere, ali da nisu ništa vidjeli. Vijećnik Mojmir 

Torbarina pita da li postoji mogućnost samozapaljenja, da li ima nekih supstanci, na što načelnik 

Ante Martinac odgovara da je znalo biti situacija kada restorani donesu pepel, no takva situacija se 

dogodila samo jedan put. 

- Vijećnik Marino Brkić postavlja pitanje vezano za vidikovce, kaže kako je gore svaki dan i da je to 

pokošeno, ali je opet sve zaraslo. Direktorica komunalnog poduzeća Katarina Bebek odgovara kako 

nije stvar da ne vide i da ne žele održavati, nego jednostavno nemaju koga poslati jer je selo zaraslo, 

a kamoli ne vidikovci. Vijećnik Marino Brkić kaže kako tamo dolaze djeca i pale vatru i peču tamo 

kobasice, puši se tamo, vidi da nema pepeljare i pita da li bi bilo dobro da stavi pepeljara. Direktorica 

Katarina Bebek kaže kako misli da su koševi bili stavljeni, ali da je to sve počupano. Načelnik Ante 

Martinac kaže kako djelatnici komunalnog poduzeća nisu stigli jer su dva mjeseca bile pripreme za 

mladu misu i da se nije stiglo kositi, ali da treba i da će biti pokošeno.  

- Vijećnik Marino Brkić postavlja pitanje načelniku Anti Martincu vezano za rupe, na što načelnik 

odgovara da se čeka Vodovod. Svake godine isti problem, Vodovod Zadar raspisuje natječaj za 

izvođače za krpanje tih rupa, tako je svake godine. Izabrali su izvođača, sada čekamo, rekli su da su 

dali nalog da pokrpaju Sukošan i Bibinje čim prije. Izabran izvođač radova su Ceste Zadarske 

županije, na nama je samo čekati. Vijećnika Mojmira Torbarinu zanima da li će asfaltirati kod 

Labusovih kako je obećano, načelnik odgovara da će biti asfaltirano kako je i obećano. Također 

vijećnika Mojmira Torbarinu zanima kakva će se signalizacija postaviti, na što načelnik odgovara 

da će biti kakva mora biti da bude vidljivo. Vijećnik Mojmir Torbarina kaže da treba stajati tabela 

kad se izlazi iz Sukošana gdje je skretanje za Zadar, a  gdje za autoput. To je načelnik obećao još u 

prijedlogu Proračuna prošle godine, znači vi ćete dobiti obalu da se možete sunčati i kupati, a mi da 

ne možemo proći. Predsjednik OV Tomislav Dražić postavlja pitanje vijećniku Mojmiru Torbarini 

zar njegova ulica nije još asfaltirana, na što odgovara kako je njegova ulica asfaltirana, ali ima 

rupetina i što se njega tiče njemu je draže da su te rupetine jer se prebrzo vozi, pa onda ljudi malo 

uspore. Načelnik zaključuje da je bitno da je izabran izvođač tako da je sad lakše. 

 

Rasprave više nije bilo pa predsjednik zaključuje sjednicu u 20:50 sati. 

Sjednica je tonski snimana i tonski snimak je pohranjen u JUO Općine Sukošan. 

 

 

 

                        Zapisničar:                                                                                 Predsjednik OV: 

 

Petra Kaštela Baždarić, bacc. admin.publ                                                  Tomislav Dražić dipl.ing,         
 

 

 
 

 

 


